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Aan de leden van de raad en commissies 

 

 
 
 
Datum 13 maart 2020  
Onderwerp corona-virus 
 
 
Geacht raadslid/commissielid, 
 
Graag informeer ik u over een aantal zaken. 
 
De wereld wordt geteisterd door het Coronavirus. Vanaf vrijdag 13 maart 9.00 uur is daarom in heel 
Nederland GRIP 4 van kracht. Grip 4 is het op één na hoogste niveau van crisisbestrijding in Nederland. Bij 
GRIP 4 is de regioburgemeester, in ons geval de heer Marcouch, verantwoordelijk voor de (organisatie van 
de) crisisbestrijding. Beslissingen die onze gemeente aangaan worden genomen na afstemming met mij.  
De regioburgemeester verantwoordt zich naar de gemeenteraden na afloop van de crisis en dat geldt ook 
voor mij. Ik vraag u  ook om die reden om gedurende de crisisperiode maximale ruimte te geven aan mij en 
alle anderen die in de gemeente Zevenaar betrokken zijn bij de bestrijding van deze problematiek. 
 
Onze gemeentelijke organisatie volgt de richtlijnen van de Veiligheidsregio en het RIVM ook als 
werkgever. Vanaf vandaag wordt daarom thuiswerken maximaal gestimuleerd en zijn scenario’s van 
kracht die onze noodzakelijke dienstverlening zoveel mogelijk waarborgen. Zoveel mogelijk, omdat wij,  
zoals u zult begrijpen, op dit moment niet kunnen overzien in welke mate wij als organisatie zelf getroffen 
zullen worden door het coronavirus. Via onze communicatiekanalen informeren wij onze inwoners over de 
maatregelen die wij treffen. 
 
Met organisaties die op basis van een vergunning een evenement organiseren hadden en hebben wij 
veelvuldig contact. Van de overige bedrijven en instellingen verwacht  ik  dat zij zich zullen houden aan de 
landelijke richtlijnen. Het zwembad in Zevenaar is de komende twee weken gesloten. De exploitant van 
zwembad de Boskuul is hierover door ons geïnformeerd. 
 
Komende dinsdag, woensdag en donderdag zijn de reguliere commissievergaderingen van de raad 
gepland. Na overleg met de agendacommissie is op dit moment besloten om de commissievergaderingen 
doorgang te laten vinden zonder publiek. Publiek zal gewezen worden op de mogelijkheid om via een live- 
stream te kijken. Insprekers worden individueel benaderd of zij hun tekst willen delen ten behoeve van het 
punt dat zij willen maken en zij krijgen de gelegenheid dat punt in te brengen als zij dat wensen. De zaal zal 
op zo’n manier ingedeeld worden dat er ruimte aan de tafel is om maximaal gebruik te maken van de 
ruimte die de zaal ons toelaat. In overleg met het college bepalen we wat er echt op de agenda zou 



moeten staan en wat eventueel doorgeschoven kan worden naar de volgende cyclus. Hierover berichten 
we u zodra daar zicht op is.  
 
Met  vriendelijke groet, 
 
Lucien van Riswijk 
burgemeester 
 


